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Verslag 

 
Aanwezig: Struys Georges, Follens Ken, Verlaeckt Rudy, Vanwolleghem 
Katrien, Van Caelenberghe Patrick, De Staercke Jean-Pierre, Robbens Peter, De Smedt Frank en 
Nick Janssens (verslag) 
Verontschuldigd: De Vleeschauwer Berten 
Afwezig:  

 

1. Federale Winterkalender 2020-2021 

De commissie heeft aanpassingen aan de kalender gemaakt. PK indoor (2-3 januari) en PK 
veldlopen (9-10 januari) zoals reeds afgesproken enkele maanden geleden. 
Voorstel naar de KBAB om het BK Jun/Bel te verplaatsen van zondag 14 februari (dag na IFAM) 
naar zaterdag 27 februari.  
Ondertussen besliste de KBAB om het BK Jun/Bel te verplaatsen naar zondag 7 maart (omdat 
27/2 de dag voor het BK veldlopen is) en staat de kalender online. 

2. Indoorreglement 2020-2021 

De indoorreglementen werden een eerste maal besproken. 
De commissie ziet alleen maar voordelen aan het concept van voorinschrijvingen. Daarom 
worden voorinschrijvingen verplicht in Gent vanaf het winterseizoen 2020-2021. Dit zal in de 
nieuwe indoorreglementen opgenomen worden. Voor de andere indoorlocaties wordt dit nog niet 
verplicht maar wel ten stelligste aanbevolen. Let wel: voorinschrijvingen worden verplicht, 
daarom niet per definitie betaalde voorinschrijvingen. 

3. Veldloopreglement 2020-2021 

De veldloopreglementen werden een eerste maal besproken. Er worden geen grote wijzigingen 
verwacht. 

4. Standpunt commissie kampioenschappen zomer 2020 

De commissie zal de beslissingen van de Nationale Veiligheidsraad afwachten, momenteel is er 
nog te veel onduidelijkheid over een eventuele heropstart van de competitie en de daarbij 
horende maatregelen. De commissie is wel van mening dat eventuele PK’s in de maanden 
augustus-september-oktober mogen plaatsvinden zonder toekenning van de titels. Er zijn 
namelijk al te veel PK’s geannuleerd.  

5. Ontvangen briefwisseling 

• Commissie jeugd: voorstel indoorreglementen jeugd 
Het voorstel wordt niet aanvaard, de verplichting om de tijdsduur tussen de proeven aan 
te passen aan het aantal deelnemers is momenteel nog niet mogelijk. Dan zouden we 
voorinschrijvingen op alle locaties moeten verplichten. Dit voorstel kan later wel 
herbekeken worden. Clubs die nog niet met voorinschrijvingen werken weten momenteel 
niet hoeveel deelnemers er effectief zullen zijn dus kan het voorstel nu nog niet worden 
toegepast. 

 

• Commissie jeugd: onderzoek wedstrijddeelname 
De resultaten werden overlopen en de commissie nam hiervan akte. 
 

• Verslag mastercommissie 
Het verslag werd besproken. De mastercommissie stelt voor om terug naar 6 pogingen te 
gaan tijdens BK indoor Masters. Ook het inschrijvingsgeld van 5€ ligt gevoelig. Waarom 
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zouden masters meer moeten betalen dan bvb cadetten/scholieren? De commissie neemt 
deze opmerkingen mee naar de volgende vergaderingen, momenteel kunnen hier nog 
geen beslissingen over genomen worden.  

 

Volgende online vergadering op dinsdag 9 juni om 19u00. 
 
 
 


